
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 3, 14 november 2006 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Jan Hugosson, Bo Appelqvist, Ella Olsson, Göran Johansson, Eva Gunnarsson, 
Andreas Winge och Lillemor Hagberg

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs

3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs.

4. Ekonomisk rapport
Ella O. informerar om att likviditeten är god för närvarande. Jan Hugosson informerar
om att förslag ligger i Göteborg Fritid om att lokalbidraget till nästa kalenderår skall 
bli 110.00 kr. Beslut i kommunen tas antingen den 22 november eller den 3 
december. Ett välkommet bidrag till föreningens ekonomi. 
Klubbar som vill ansöka om aktivitetsbidrag skall skicka in ansökningshandlingar 
innan 1 december. Eva Gunnarsson informerar klubbarna på Bridgens Hus om 
möjligheten. Bidraget är på 5 kr/person/tillfälle, dock max 200 kr/tillfälle.

5. Inkomna skrivelser
En skrivelse från Carina Westlin på FSB angående mellandagsbridge har inkommit. 
Eva Gunnarsson har svarat på denna.

6. Övriga rapporter.
Andreas Winge och Ulrika Lindström närvarade som representanter från GBF vid 
Lerums 60-årsfirande. Ett trevligt firande i klubben. 
Diskuteras handhavandet från GBF:s sida när det gäller jubileer av olika slag.  En 
avvägning bör ske från fall till fall.
Diskuteras i samband med detta hur GBF kan finna en form att visa sig ute på alla 
klubbar som tillhör förbundet. Alla ledamöter funderar på förslag till nästa möte.
Rapporteras från Distriktsträffen. En skrivelse från GBF bör arbetas fram för att 
påpeka vissa arrangemangsbrister inför nästa års Riksstämma.

7. Nytt från FSB
Att spela bridge på Internet kommer att bli möjligt fr.o.m. den 18 november. Detta 
bör GBF informera om på hemsidan av Peter M, samt anslag i Bridgens Hus, 
Lillemor sköter detta.



8. Bridgens Hus
Avtalet mellan GBF och Bridgeservice HB diskuteras. Avtalet förhandlas vidare med 
Bridgeservice HB. Elinstallationen i Bridgens Hus bör kontrolleras. Eva Gunnarsson 
ansvarar för att detta blir gjort.

9. ”Bridgeallians”
Diskuteras möjligheterna att slå samman alla klubbar som spelar på Bridgens Hus till 
en gemensam klubb. Till nästa möte bör funderingar angående en arbetsgrupp och 
personer till denna tas fram.

10. Tävlingsverksamheten
DM-Lag spelas i år med 24 lag, en ökning med 50%. Den nya modellen har 
förhoppningsvis medverkat till denna ökning. Manfred Kamras Minne genomfördes 
med 38 par och allt fungerade utmärkt.
Ett disciplinärende kommer dock att rapporteras till  rörande alkoholpåverkan och 
lydnadsbrott.
Försök kommer att göras under våren att få till stånd en introduktionstävling för 
lagbridge för mindre rutinerade. Fredag eftermiddag finns ledig tid i lokalen och 
Bo A. ansvarar för denna tävling med benäget bistånd av Lillemor H.   

11. GBF 60 år 2007.
Arbetsgruppen informerar om Rallytävlingarna.5 partävlingar med 
silverstatus, handikapputräkning och BridgeMate planeras med start  den 3 februari.
Ingen tävling blir individuell.

             Övriga festivalarrangemang diskuteras vidare.

12. Övriga frågor
GBJ har haft ett extra årsmöte. Handlingar kommer in för hantering på nästa 
styrelsemöte.
Årets funktionär- vi ser över om detta kan bli en speciell titel under det gångna 
Bridgeåret.
BK Sang- klubben har inte haft verksamhet på många år. Bör kallas till extra årsmöte 
för att upplösas. Göran J. ansvarar för detta.
Gammelstadens BK använder Ruter. Det har tydligen uppstått ett missförstånd mellan
olika parter om det detta. GBF  bör ta kontakt med styrelsen och informera om  vilka 
regler som gäller. 
Det har också framkommit att Bertil Thorén använder Ruter på Hagaklubben. Peter 
Modh pratar med honom om detta.
Viva BK lägger nu ut sina tävlingar på nätet och rapporterar mästarpoäng.

13. Nästa möte
Nästa styrelsemöte blir den 5 december  2006 18.00, styrelserummet..

14. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Jan Hugosson


